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NOVINY ZDARMA

Revitalizace ve městě Teplice úspěšně pokračuje 
V listopadu 2015 při zahájení demoličních prací trosek bývalého zimního stadionu řekl generální ředitel Skupiny JTH Jaroslav Třešňák, že místo přestane 
být ostudou města. Uplynul čas a vyřčená slova do puntíku platí. Místo, které ještě před třemi lety bylo v obležení bezdomovců, se na konci roku 2018 
promění v místo, které bude hojně navštěvované obyvatelstvem Teplic. Vyrostl zde nový Kaufland s lanovým parkem na jeho střeše.

Na nákup vánočních dárků je už nejvyšší 
čas! Své místo pod stromečkem budou mít 
samozřejmě i kvalitní potraviny. Dárkové koše 
plné pochutin jsou dobrým dárkem nejen 
pro rodiče a prarodiče, ale i další příbuzen-
stvo. Káva, čokoláda nebo i zdravé mlsání, 
například v podobě sušeného ovoce, po-
těší určitě každého. Nejenom to, nabídne 
nový Kaufland, který se v Teplicích otevře už  
v prosinci. „Otevření nové prodejny Kaufland 
je naplánováno na 13. prosince 2018,“ říká 
mluvčí společnosti Kaufland Renata Maierl. 

Prodejní doba bude denně od 7:00 do 
22:00 hodin. Prodejní plocha je 2 860 m2. Zá-
kazníci se dočkají i nového parkoviště, jehož 
celková kapacita je 209 míst, z toho pro in-
validy je určeno 8 míst a pro rodiny s dětmi 
celkem bude k dispozici 7 míst. 

Zbrusu nová prodejna Kaufland překva-
pí. Její vybavení je na nejvyšší úrovni. „U no-
vých prodejen je kladen velký důraz na jejich 
ekologickou stránku. Díky energetickému ří-
zení společnosti dle ISA 50001 a nejnovějším 
technologickým řešením zatěžují prodejny 

své okolí minimálně. Prodejní plochu i záze-
mí osvětluje moderní, příjemné a především 
úsporné LED osvětlení. Chladicí nábytek je 
osazen dveřmi, což spolu s nejnovějšími tech-
nologiemi v oblasti rekuperace výrazně sni-
žuje energetickou náročnost. Moderní vzhled 
prodejny navozuje pocit velkého vzdušného 
prostoru, jednoduchosti a funkčnosti. V orien-
taci zákazníkům pomáhá výmalba stěn pod-
le druhu zboží, ale také jednoduchý navigač-
ní systém zastoupený piktogramy. Prodejna 
je vybavena novými technologiemi. Nechybí 
digitální obrazovky před vchodem do pro-
dejny i na prodejní ploše, které informují o ak-
cích. Připraveny budou čtečky EAN kódu pro 
kontrolu ceny produktu a také nejnovější typ 
pokladních stojanů. V den otevření prodejny 
bude pro zákazníky připraveno akční zboží  
v celé šíři našeho sortimentu a speciální na-
bídky,“ sdělila novinám Fontána mluvčí spo-
lečnosti Kaufland Renata Maierl.

 „Při modernizaci prodejen nezapomíná-
me ani na naše zaměstnance, pro které roz-
šiřujeme a modernizujeme zázemí prodejny. 

Společenská místnost, jídelna i šatny jsou nyní 
vzdušnější a laděné do příjemných barev.  
K dispozici je zaměstnancům také plně vyba-
vená moderní kuchyň,“ dodává Maierl.  

Navíc je pro všechny obyvatele města 
Teplice a jeho návštěvníky připravena další 
novinka. Od jara 2019 si totiž nákupy bude-
te moci zpestřit návštěvou Lanového parku 
Teplice. Ten vyrostl na střeše nové prodejny 
Kaufland. Rodiny zde naleznou ideální mož-
nost na společně strávený čas. 

Jde o jediný lanový park v Teplicích.  
„V lanovém parku se nacházejí lanové a out-
doorové aktivity pro každou věkovou kate-
gorii. Pro všechny mající v oblibě adrenalin, 
překonávání překážek  a trochu i sám sebe 
je právě lanové centrum to pravé! A pozor, 
nejedná se jen o zábavu pro dospělé, pro-
tože i děti si rádi vyzkouší to, co provozuje 
jejich tatínek, maminka nebo třeba děda. 
A co na vás vlastně čeká? Připravte se na 
dávku adrenalinu při zdolávání překážek 
umístěných ve výšce 8 – 12 metrů nad zemí. 
Jednotlivé sloupy jsou mezi sebou propojeny 

systémem lan a provazů a spolu s dalšími dře-
věnými prvky vytvářejí komplex různě dlou-
hých a různě náročných okruhů,“ říká mluvčí 
Skupiny JTH Karel Schön. 

Listopad 2015 se významným způso-
bem zapsal do historie města Teplice. Právě  
v tento měsíc byla zahájena demolice býva-
lého zimního stadionu v Teplicích. Jeho trosky 
byly ostudou města. Kdysi moderní stadion 
pro 6000 diváků prožil velmi smutný konec. 
Pětatřicet let starou chátrající halu se tehdejší 
majitelé rozhodli zbourat poté, co se jim ji ni-
komu nepodařilo prodat. Demoliční firma ze 
stadionu vytěžila, co se dalo zpeněžit (dřevo, 
kovy a zařízení stadionu) a následně demo-
lice přestala. Majitelem demoliční firmy byl 
bezdomovec žijící na Slovensku. Původní ma-
jitelé nabízeli pozemky, obrátili se i na vede-
ní města Teplice, které je ale koupit odmítlo  
a nechtělo ani ruiny odstranit na své náklady. 
Změna přišla v již zmíněném roce 2015, kdy 
trosky zimního stadionu v Teplicích s pozemky 
koupili manželé Jaroslav a Lenka Třešňáko-
vi.■

VÁNOČNÍ 
OTEVÍRACÍ  DOBA

NC  FONTÁNA

OBCHODY

24. 12.          9:00 - 12:00
25. 12.          ZAVŘENO
26. 12.          ZAVŘENO
27. - 30. 12.   9:00 - 21:00
31. 12.          9:00 - 15:00
1. 1.               ZAVŘENO 

ALBERT

24. 12.          7:00 - 12:00
25. 12.          ZAVŘENO
26. 12.          ZAVŘENO
27. - 30. 12.   7:00 - 21:00
31. 12.          7:00 - 15:00
1. 1.               ZAVŘENO 

PIZZA COLOSEUM

24. 12.          ZAVŘENO
25. 12.          ZAVŘENO
26. 12.          ZAVŘENO
27. - 30. 12.   10:00 - 22:00
31. 12.          10:00 - 18:00, OD 19:00 - SILVESTR PARTY
1. 1.               ZAVŘENO 

FITNESS WELLNESS

24. 12.          9:00 - 12:00
25. 12.          ZAVŘENO
26. 12.          ZAVŘENO
27. - 30. 12.   6:00 - 21:00
31. 12.          9:00 - 15:00
1. 1.               ZAVŘENO 



KRÁTKÉ ZPRÁVYNa slovíčko s předsedou Senátu ČR Jaroslavem Kuberou 

„Nechceme být chudším otloukánkem 
Sněmovny. Hlavní poslání Senátu je 
obrana ústavy, demokracie a svobo-
dy. Spolupráce klubů bude fungovat, 
protože všechny kluby jsou v těchto 
otázkách jednotné,” zdůraznil ve své 
řeči Kubera a dodal, že u běžných zá-
konů si ale všechny strany nemusejí 
vždy rozumět. Předseda Senátu podle 
něj zároveň musí udržovat komunikaci 
s prezidentem, premiérem i předsedou 
Sněmovny. A co dalšího nový předseda 
Senátu prozradil? 
Politika vás ještě neomrzela? 
Spíše rozmrzela. Zejména někteří politi-
ci. Naštěstí stále potkávám úžasné lidi, 
kteří něco umí a nemají čas na špatnou 
náladu. To, co nám všem trochu chybí, 
je více pokory a současně více sebevě-
domí.
Nejsou ale pokora a sebevědomí pro-

tiklady?
Jen zdánlivě. Na jedné straně si málo 
vážíme práce a umění druhých a na 
druhé straně často sami sebe podce-
ňujeme. Jeden příklad za všechny. Ro-
diče vyhrožují synovi, že když se nebude 
lépe učit, půjde na zedníka. Každý, kdo 
doma něco rekonstruoval, ví, že dobrý 
zedník je k nezaplacení.
Jaká vlastnost je pro senátora nejdůle-

žitější?
Určitě vytrvalost. Prosadit něco rozum-
ného je poměrně obtížné. Můj návrh zá-
kona o zbavení odpovědnosti majitelů 
nemovitostí za úrazy na přilehlém chod-
níku se projednával tři roky.
Jaký je podle vás stav české legislati-
vy?
Zoufalý. Není respektováno pravidlo, že 
zákony mají být jasné a srozumitelné pro 
ty, kteří se podle nich mají řídit. Dalším 
nešvarem je skutečnost, že každá, čas-
to výjimečná událost, vyvolá touhu při-
jmout další zákon. Vzniká tak houština 
předpisů, ve které se často nevyznají ani 
její autoři.
Dá se s tím něco dělat?
Každý poslanec či senátor by si měl 
před hlasováním položit otázku, zda je 
zákon nezbytný. To, že je potřebný, ne-
stačí. Nestačí ani dobrý úmysl. Cesta do 
pekel je skoro vždycky dlážděna dobrý-

mi úmysly.
Proč zákony obsahují vysoké sankce, 
které pak nejsou vymahatelné?
Pokutománie je další specialitou české, 
ale i evropské legislativy. Pokuta udě-
lená ve výši 25 000 Kč za pád z kola je 
jedním z typických příkladů. Několikrát 
v takových případech musel zasáhnout 
Ústavní soud. Dalším příkladem je po-
kuta ve výši 4% ročního obratu za po-
rušení ochrany osobních údajů (GDPR). 
Mimochodem GDPR je jedna z největ-
ších stupidností, které jsem za čtvrtstoletí  
v politice zažil. Tam, kde Vás má chránit, 
například aby skoro každá aplikace ne-
chtěla přístup ke všemu, co v telefonu 
máte, vyvolává strach, kdy se například 
učitelé bojí vyvěsit fotku třídy nebo po-
depsané výkresy.
Myslíte si, že dochází k postupnému 
omezování svobody?
Nemyslím. Jsem si tím jistý. Pod záminkou 
obav z terorismu jsou lidé ochotní se ur-
čitých svobod vzdát,  ale potíž je v tom, 
že není zřejmé, kde je hranice za kterou 
už bychom neměli jít.
Dá se stát řídit jako firma?
Nedá. Stát se už nedá řídit vůbec. Jeho 
původní účel byl, aby sloužil lidem,  
a dnes lidé slouží státu. Stal se hadem 
škrtičem, který lidi dusí, místo aby jim po-
máhal.
Dá se s tím něco dělat?
Dá, ale je to obtížné. Řešil by to zákon 
o zákazu zákazů a zákon o regulaci re-
gulací. Protože přijetí  takového zákona 
je nereálné, mohli bychom začít výmě-
nou kulatých razítek za hranatá. Majitel 
kulatého razítka, třeba hygienik(čka), 
památkář(ka), hasič(ka), když se špatně 
vyspí, neotevřete provozovnu, nevymě-
níte okna za plastová nebo nepostaví-
te dům. Na rozdíl od kulatého razítka 
je hranaté razítko pouze doporučující.  
A rozumný člověk rozumné doporučení 
přivítá.
Co bylo pro vás v Senátu největším zkla-

máním?
Určitě ratifikace Lisabonské smlouvy. 
Lisabonská smlouva zavedla tzv. kvalifi-
kovanou většinu, což v praxi znamená, 
malé státy mohou být kdykoliv přehla-
sovány.
A z čeho jste měl naopak radost?
Té bylo naštěstí mnohem víc. Opravili 
jsme stovky zákonů a Poslanecká sně-
movna naše návrhy většinou akcepto-
vala, přestože jí stačí 101 hlasů, aby nás 
přehlasovala.
Jaký máte názor na kampaně typu Me-

Too?
Nemám rád žádné kampaně. Naštěstí 

české ženy a dívky až na pár feministek 
tato kampaň nijak neoslovila. Ostatně 
nebýt harašení, neslavil bych letos zla-
tou svatbu.
Mimochodem, jaký máte recept na pa-

desátileté soužití s jednou ženou v době 
druhého a třetího pohlaví a padesáti-
procentní rozvodovosti?
Je to jednoduché. Býval jsem v mlá-
dí velký čtenář. Četl jsem všechno, co 
mělo písmena. Dočetl jsem se, že nejlep-
ší je podívat se na maminku své budou-
cí ženy. To jsem udělal a ukázalo se, že 
kniha nelhala. Slovo tchýně u nás nikdy 
nepadlo. Byla pro nás vždycky mamka 
a s jejím odchodem jsme se dodnes ne-
smířili. Moje žena převzala její roli, a když 
mi překazila prezidentskou kandidaturu, 
měla pravdu jako vždycky.
A co vaše zdraví. Jak jste na tom?
Člověk se má řídit dobrými radami star-
ších. Moje maminka se dožila 90 let se 
třemi tabletkami. Jmenovaly se Algena, 
Febichol a Cholecysmon, který jsem jí 
vozil z NDR. Její zásadou bylo vyhýbat 
se doktorům, protože když tě otevřou, 
dostane se do tebe vzduch a je konec.  
K lékařům vzhlížím s pokorou a úctou. 
Dokážou neuvěřitelné věci, a přesto 
doufám, že jejich služeb nebudu po-
třebovat. Díky moderní technice Vám 
najdou úplně jiný problém než ten,  
s kterým jste tam šel. Kromě toho, systém 
financování je nastaven tak, že uzdra-
vený pacient je bezcenný, protože na 
něj žádné peníze z pojišťovny nepřijdou.
Jste známým zastáncem kuřáků. Neva-

dí vám, že kouření škodí zdraví?
Vadí. Proto také přesvědčuji mladé, aby 
s kouřením nezačínali. Není to ale o kou-
ření, ale o svobodě. Lidé přece dělají 
spoustu iracionálních věcí jenom proto, 
že z toho mají požitek. Důležité je, aby si 
nevadili s těmi, pro které je požitek dob-
ré jídlo nebo pití v nezakouřeném pro-
středí. Proto mají být restaurace kuřácké 
a nekuřácké. Provozovatelé vesnických 
hospod už ani nenadávají, spíše pláčou 
a zavírají hospody. Akce ředitele praž-
ského letiště Krčmáře, který zrušil ony 
kuřácké budky a vyhnal kuřáky před 
budovu, aby po každé cigaretě museli 
znovu zouvat boty a sundávat pásek, 
zavání terorismem. Zcela fantasmago-
rická situace je v USA a v Kanadě, kde 
se často nesmí kouřit ani venku, zato 
marjánka se hulí všude.
Proč nejste na Facebooku nebo Twitte-

ru?
Jednoduše proto, že mám raději řeč  
z očí do očí. To, že světoví i čeští politici 
spolu komunikují na Facebooku nebo 
Twitteru, zdá se mi poněkud podivné. ■

Zdroj: Magistrát města Teplice

Nová služba pro ve-
řejnost v Teplicích
Během měsíce října 
2018 byly rozmístěny na 
území města Teplice 
červené kontejnery na 
elektroodpad. Do cel-
kem 20 kontejnerů je 
možné vhazovat baterie 
a drobné elektrospotře-
biče. 
Bezbariérová ko-
munikace pro ne-
slyšící 
Hlavním cílem projektu 
je podpořit bezbariéro-

vou komunikaci neslyšících osob s pracovníky veřejné stát-
ní správy v Ústeckém kraji prostřednictvím aplikace„Tichá 
linka“. Cílovou skupinou jsou zaměstnanci veřejné správy, 
kteří se věnují sociální, rodinné, nebo zdravotní problema-
tice.  
Změna svozu BIO odpadu v Teplicích   
Na základě zkušeností z minulých let bude svoz hnědých 
BIO nádob v zimních měsících (tzn. prosinec, leden a únor) 
opět prováděn pouze 1x měsíčně.  Svoz BIO odpadu  
v těchto měsících proběhne pouze v termínech uvede-
ných níže, vždy ve stejný den (pondělí, úterý nebo středa), 
kdy je ve Vaší lokalitě svoz BIO odpadu uskutečňován po 
zbytek roku: Prosinec: 3. – 5. 12. 2018, leden: 7. – 9. 1. 2019, 
únor: 4. – 6. 2. 2019. 
Uzavírka ulice Papírová a Lázeňská      
Ulice jsou v lázeňském městě Teplice uzavřeny z důvodu 
rekonstrukce kanalizace a dostavby bazénu pro Lázeňský 
dům Beethoven Teplice. Uzavírka potrvá do 28. 2. 2019.

Ústecký kraj jedná s univerzitami o rozvoji 
strojírenského vzdělávání 
Hejtman Oldřich Bubeníček se v Ústí nad Labem sešel se 
zástupci akademické sféry, s profesorem Michaelem Bec-
kmannem z Technické univerzity Drážďany, proděkanem 
Fakulty strojního inženýrství UJEP profesorem Liborem Be-
nešem a profesorkou Dagmar Juchelkovou z Vysoké školy 
báňské, Technické univerzity Ostrava. Tématem jejich se-
tkání bylo nastavení a rozvoj spolupráce mezi univerzitami 
a Ústeckým krajem v oblasti strojírenského a energetické-
ho vzdělávání.    
Žáci gymnázia Teplice vyhráli 
V Ústí nad Labem se uskutečnil 24. ročník krajského kola 
Ekologické olympiády žáků středních škol a gymnázií. Po-
řadatelem bylo Severočeské centrum ochránců přírody 
TILIA a Dům dětí a mládeže, Ústí nad Labem. Olympiáda 
začala znalostním testem, poté přišla na řadu praktická 
část s pestrým programem. Na závěrečném vyhlášení se 
zúčastnění dozvěděli, že na 1. místě se umístilo Gymnázium 
Teplice. Druhé a třetí místo obsadilo lovosické gymnázium.
Nová kniha o Bílině 
Novou knihu Město Bílina od minulosti k dnešku slavnost-
ně pokřtil starosta Oldřich Bubeníček při dernisáži výstavy 
k výročí 1025 od první písemné zmínky o městě. „Velmi za-
jímavé a nevšední fotografie v knize nabídnou trochu jiný 
pohled na historii i město jako takové. Podle mě se kniha 
velmi podařila, je to důstojný dokument, který do budouc-
na přispěje k mapování naší historie,” uvedl starosta.
Termíny veřejného bruslení v Bílině 

Veřejné bruslení se koná 
v zimním stadionu vždy 
v pondělí a středu od 
13.30 do 15 hodin, v úte-
rý a v pátek je veřejné 
bruslení s hokejkami od 
8.45 do 9.45. Nepravi-
delně může veřejnost 
přijít bruslit i v sobotu 
nebo v neděli, v tyto 
dny však záleží na rozlo-

sování zápasů hokejistů. Aktuální rozpis ledu je k dispozici 
na www.sportbilina. cz/zimni-stadion.
Oprava válcové věže na hradě Krupka  
V únoru letošního roku došlo na hradě Krupka ke zřícení 
části kamenné stěny válcové věže. Město Krupka necha-
lo prostor okolo věže z důvodu bezpečnosti uzavřít. Město 
Krupka po vyřízení všech náležitostí podalo žádost o do-
taci z Programu regenerace MPZ a MPR na rok 2019 od 
Ministerstva kultury. Zahájení opravy válcové věže je plá-
nováno v první polovině roku 2019.
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Novým předsedou Senátu je Jaroslav Kubera z ODS. Senátoři ho zvolili ve druhém kole první volby 46 
hlasy. Do druhého kola společně s ním postoupil Václav Hampl (za KDU-ČSL), který získal 24 hlasů. Ku-
bera by předsedou Senátu rád zůstal celých šest let a zasadil se o to, aby Senát nebyl otloukánkem 
Sněmovny.

Žáci si na veletrhu vybírali 
své budoucí studijní obory
V teplickém Domě kultury se uskutečnil regionál-
ní veletrh středního vzdělávání ŠANCE 2018. Na 
akci, na jejíž organizaci se podílí Úřad práce ČR, 
se představilo 26 krajských i soukromých středních 
škol. 

Jejich zástupci poskytli 
zájemcům o studium podrob-
né informace o své činnosti, 
možnostech studia a všech 
oborech, které otevřou ve 
školním roce 2019/2020. 
Přehlídky se zúčastnilo osm 
škol přímo z Teplic a 18 škol  
z ostatních okresů Ústeckého 
kraje. Právě osobní kontakt se 
zástupci těchto vzdělávacích 
zařízení nabídlo zájemcům je-
dinečnou šanci zorientovat 
se ve vzdělávací nabídce 
škol a rozhodnout se nako-
nec pro tu pravou.

 „Volba povolání je s při-
hlédnutím k aktuální situaci na 
trhu práce velice důležitým  
a nelehkým okamžikem, který 
může ovlivnit další pracovní 
zařazení, a tím i život mladé-
ho člověka. V tomto ohledu 
hrají hlavní roli především ro-
diče dětí, ale pomoci jim při 
hledání té správné cesty mo-
hou také odpovědní zástup-
ci škol a v neposlední řadě  
i Úřad práce ČR,“ upozornil 
ředitel Krajské pobočky ÚP 
ČR v Ústí nad Labem Radim 
Gabriel. ■

Hejtman ocenil hasiče,  
záchranáře i policisty
Významné datum 28. října nepatřilo v Ústeckém 
kraji jenom oslavám stoletého výročí republiky, 
ale také udílení Záslužných medailí složkám IZS  
a Medailí hejtmana ÚK. Ty si z rukou hejtmana 
ÚK Oldřicha Bubeníčka převzalo celkem 30 
oceněných z řad policistů, záchranářů a hasičů.

„Je to takové symbolic-
ké, že jsme předávání me-
dailí spojili se stoletým výro-
čím vzniku Československa. 
Chtěl bych vám všem po-
děkovat, že jste v tento vý-
znamný den přišli a oceně-
ným bych chtěl poděkovat 
za jejich náročnou a obě-
tavou práci. Nechci, aby 
to znělo jako klišé, ale vaší 
zodpovědné práce, která je 
svým způsobem posláním, si 
velmi vážím,“ řekl hejtman 
Oldřich Bubeníček v úvodu 

slavnostního předávání.  
Záslužná medaile Ús-

teckého kraje je oceněním, 
kterým kraj vyjadřuje uznání 
aktivní činnosti zaměřené 
na ochranu životů, zdraví 
a majetku občanů. Letos 
je Ústecký kraj uděloval již 
posedmé na základě no-
minací velitelů jednotlivých 
složek. Dále se udílely také 
Medaile hejtmana Ústec-
kého kraje, které získalo 
celkem šest nominovaných  
z řad složek IZS. ■
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Město Dubí má nejlepší chleba
Týden chleba Ústeckého kraje je nová akce, jejímž účelem je propagace 
a zviditelnění kvalitních potravin. Navazuje tak na další aktivity podporo-
vané Ústeckým krajem, jako jsou Nejlepší potravinářský výrobek Ústecké-
ho kraje – Kraje Přemysla Oráče a Regionální potravina ÚK.

Na Krajském úřadu v Ústí nad Labem 
proběhlo hodnocení soutěže o nejchutněj-
ší chléb Ústeckého kraje. Odborná porota, 
složená z krajské radní Jitky Sachetové, ředi-
telky OAK Most Ludmily Holadové, ředitelky 
inspektorátu Státní zemědělské a potravi-
nářské inspekce v Ústí nad Labem Jany Ba-
lachové a organizátora farmářských trhů 
Adama Webera, hodnotila chleby, které do 
soutěže poslali pekaři z celého kraje. Celkem 
bylo do soutěže přihlášeno 35 chlebů z devíti 
pekáren a hodnoceny byly ve třech kate-
goriích: pšenično-žitný kváskový chléb, žitný 
chléb a chléb speciální. „Jedním ze smys-
lů soutěže je upevnění povědomí občanů  
a návštěvníků kraje o tom, že Ústecký kraj 

je region, kde se pěstují a vyrábějí kvalitní  
a chutné potraviny a zachovává se řeme-
slná dovednost a pestrost nabídky,“ řekl za 
organizátory soutěže Adam Weber. 

Organizátorem soutěže je spolek Český 
um – Artificium Bohemicum, který již osm let 
pořádá v Ústeckém kraji farmářské trhy. 
Vítězové v jednotlivých kategoriích:
1. Pšenično-žitný chléb: Pekárna U Onďase, 
Děčín
2. Žitný chléb: Pekárna Tisá, David Špan-
bauer
3. Chléb speciální: Danino pekařství, Děčín - 
Chléb podmáslový
Čestné uznání za nejchutnější kolekci chlebů 
získala pekárna PeDu, Dubí. ■

„Sešli jsme se zde, abychom oslavili nejen 
dvě významná osmičková výročí, ale také 
předali ceny pěti osobnostem. Velmi mě těší, 
že mohu na jednom podiu stát s význam-
nými osobami našeho kraje, které svoji píli  
a schopnosti zúročují právě v tomto regionu. 
Za to vám patří obrovský dík a uznání,“ přiví-
tal zaplněné hlediště hejtman Oldřich Bube-
níček.

Cenu hejtmana za rok 2017 v oblasti kul-
tury získala Severočeská filharmonie Teplice, 
za vědu a výzkum si cenu odnesla docentka 
Zdeňka Kolská, v oblasti sociální a zdravotní 
včetně záchrany lidského života uspěla za-
kladatelka Nadace VK Veronika Kašáková,  
v kategorii regionální rozvoj cenu získal zakla-
datel zubrnického skanzenu František Ledvin-
ka a za sport si cenu odnesl šéftrenér karate 
Josef Rajchert.

Nominace procházejí posouzením komisí 
Rady Ústeckého kraje a radní následně do-
poručí konkrétní jména Zastupitelstvu Ústec-
kého kraje, které o udělení rozhoduje. Letos 
na krajský úřad dorazilo 25 nominací.

Slavnostní večer byl nejen oslavou stého 

výročí vzniku samostatného Českosloven-
ska, které si tento rok připomínáme, ale také 
oslavou dalšího významného osmičkového 
výročí. Severočeská filharmonie Teplice sla-
ví úctyhodných 180 let od svého vzniku.  Po 
slavnostním předávání Ceny hejtmana si pu-
blikum mohlo užít koncert právě Severočes-
ké filharmonie. Součástí večera byl také křest 
knihy, která byla vydána na počet výročí SČF 
Teplice.  

Severočeská filharmonie Teplice je vý-
znamným, světově uznávaným a jediným 
profesionálním symfonickým orchestrem  
v Ústeckém kraji, jehož historie sahá až na po-
čátek 19. století. Sdružuje nejlepší profesionál-
ní umělce z regionu. Účinkuje na festivalech 
po celé ČR (Pražské jaro, Janáčkův máj, Fes-
tival Český Krumlov, aj.), má své posluchače 
ve většině zemí celé Evropy a koncertovala 
též v pro nás exotických zemích, jakými je na-
příklad Vietnam, Malajsie, Kambodža, Brunej, 
Chile nebo Argentina. Organizačně zajišťuje 
největší hudební festival na území regionu – 
Hudební festival Ludwiga van Beethovena. ■

Symfonickým pochodem Josefa Suka V nový život začal slavnostní večer v teplickém domě kultury, kde hejtman Ústeckého kraje spolu s jednatelem 
společnosti Net4Gas Radkem Benčíkem předali už posedmé Ceny hejtmana pěti významným osobnostem Ústeckého kraje.

Severočeská filharmonie Teplice získala Cenu hejtmana za rok 2017

Krajská zdravotní vybudovala v teplické 
nemocnici urgentní příjem

VOLNÁ PRACOVNÍ POZICE !
PRACOVNÍK/CE  SKLADU

Datum nástupu: 
ihned nebo dle dohody

Kraj: Ústecký kraj

Město: Teplice 

Přijmeme do hlavního pracovního poměru zaměstnance do skladu. Jedná se o práci částečně    
ve skladu autoskel a částečně ve skladu s textilem - podle potřeby zaměstnavatele. Pozice     
je vhodná  zejména pro ženy. POUZE RANNÍ SMĚNY.  

Požadujeme:
• dobrý zdravotní stav
• znalost práce na PC
• spolehlivost

Požadované vzdělání:  střední všeobecné vzdělání

Pracovní úvazek: Plný úvazek na dobu určitou 1 rok, 
s možností prodloužení

Kontakt:
JTH  Group a.s., Krupská 33/20, 415 01  Teplice
Ing. Petr Kozel tel. 737 207 261,  email: petr.kozel@jth.cz

Krajská zdravotní, a. s., pokračuje v plánované revitalizaci Nemocnice 
Teplice, o. z. V loňském roce zahájila budování objektu nízkoprahového  
urgentního příjmu s obratištěm sanitek jako přístavby ke stávajícímu pavi-
lonu „F“. 

S pracovištěm, které je od 1. 11. 2018  
v provozu, se v úterý 6. listopadu seznámi-
li Ing. Jiří Novák, předseda představenstva 
Krajské zdravotní, a. s., Ing. Petr Fiala, gene-
rální ředitel společnosti a náměstek pro řízení 
zdravotní péče Krajské zdravotní, a. s., MUDr. 
Aleš Chodacki, které doprovodil MUDr. To-
máš Hrubý, ředitel zdravotní péče Krajské 
zdravotní, a. s., - Nemocnice Teplice, o. z.

„Budeme se snažit, abychom v rámci 
Krajské zdravotní urgentní příjmy, které jsou 
v současnosti velmi důležitou součástí každé 
nemocnice, ve všech nemocnicích měli. Je 
to bezesporu velmi náročný úkol. Provoz tady 
v Teplicích časem ukáže, jestli je počet lůžek 
dostatečný. Lékařům a ostatnímu personálu 
na novém pracovišti přeji hodně úspěchů  
a spokojenost z výsledků jejich nelehké prá-
ce,“ zdůraznil Ing. Jiří Novák, předseda před-
stavenstva Krajské zdravotní, a. s. (KZ).

K přání se připojila členka představen-
stva KZ Jitka Hanousková. „Zahájení provozu 
urgentního příjmu je velkým přínosem nejen 
pro teplickou nemocnici, ale i pro celou Kraj-
skou zdravotní. A samozřejmě pro pacienty z 
Teplic a okolí. Přeji vám, aby se práce dařila 
a pacienti byli spokojeni,“ řekla. 

„Poděkování patří představenstvu, které 
velmi intenzivně myslí na obnovu a rozvoj ka-
ždé z pěti nemocnic Krajské zdravotní a do-
káže zajistit investiční prostředky, v poslední 
době zejména od našeho jediného akcioná-
ře Ústeckého kraje. V letošním roce je to na 
úrovni půl miliardy korun. V případě urgentní-
ho příjmu jde určitě o rozvoj. Hodláme takto 
pokračovat i v dalších nemocnicích. Máme 
obdobné projekty pro Děčín a Chomutov,“ 
upozornil Ing. Petr Fiala, generální ředitel KZ.

Vybudováním nízkoprahového urgentní-
ho příjmu dochází ke sloučení pracovišť více 
oborů a ke 24hodinovému zajištění péče  
v oborech chirurgie, interna, neurologie. 
Je zajištěna 24hodinová přítomnost lékaře 
těchto odborností. V době provozu ústavní 
pohotovostní služby  je zajištěna péče odbor-
ností oční, urologie a ortopedie. Tři odborné 

chirurgické ambulance  jsou v denním pro-
vozu. Pracoviště urgentního příjmu je zároveň 
místem poskytovatele zdravotní služby pro 
kontakt s operačním střediskem Zdravotnic-
ké záchranné služby Ústeckého kraje, p. o., 
(ZZS) a koordinuje převzetí pacienta mezi ZZS 
a zdravotnickým zařízením. Součástí oddě-
lení je expektační část se třemi lůžky, která 
slouží ke krátkodobé observaci a diagnostic-
ko-terapeutickému procesu a následnému 
rozhodnutí o dalším postupu léčby.

„Cílem není pouze sloučit tato pracoviště 
pod jednu střechu, smyslem je centralizace 
akutních příjmů pacientů a zlepšení orga-
nizace práce a směřování zdravotní péče 
více k pacientovi, protože ten bude ošetřen 
na jednom místě včetně konziliárních vyšet-
ření, bez zbytečných převozů a ztráty času. 
Urgentní příjem se stane jedním z klíčových 
provozů v nemocnici,“  vysvětlil MUDr. Tomáš 
Hrubý, ředitel zdravotní péče Krajské zdravot-
ní, a. s. - Nemocnice Teplice, o. z., který záro-
veň poděkoval za podporu, které se vedení 
nemocnice od Ústeckého kraje a  součas-
ného vedení společnosti v čele s předsedou 
představenstva Ing. Jiřím Novákem dostává. 

Vedle již fungující Emergency v ústecké 
Masarykově nemocnici je právě zprovozně-
ný urgentní příjem v Teplicích ze čtyř dalších 
plánovaných prvním realizovaným. Nová bu-
dova nízkoprahového urgentního příjmu pa-
cientům poskytuje ambulantní péči v oblasti 
interny, neurologie a chirurgických oborů. 
Dále je zde expektační pokoj se třemi lůžky 
a potřebné zázemí pro pacienty a personál. 
Pacienti vstupují stávajícím vstupem pavilonu 
F a využívají stávající kartotéku. Pro pacienty 
přivezené sanitním vozem je určen vstup ze 
západní části objektu. Vstup je zastřešený. 
Budova je řešena jako trojtraktová, prostřed-
ní trakt chodby navazuje na chodbu stáva-
jícího objektu, což umožňuje plynulý provoz 
potřebný zejména pro pacienty na lůžku. ■

Hvězdárna na Písečném vrchu v novém
Po roční přestávce vyplněné intenzivními stavebními pracemi, nečekaný-
mi komplikacemi a náročnými řešeními, se rekonstrukce Hvězdárny Tepli-
ce dostala do svého zdárného konce. 

Nová hvězdárna je moderní budova se 
špičkovým vybavením a zařízením a kvalit-
ním zázemím pro zaměstnance i veřejnost. 
Kromě možnosti pozorování v obou kopu-

lích, přibyla ještě možnost pozorování na po-
chozí střeše budovy. 

Nová hvězdárna je větší, vznikl výtah pro 
invalidy, nové toalety, kapacita kinosálu je 
nyní 60 míst. „Oproti minulosti je to dvojná-
sobek,“ řekl ředitel hvězdárny Zdeněk Mo-
ravec. Ústecký kraj za rekonstrukci zaplatil 
téměř 25 milionů korun. Je to o skoro dva 
miliony víc než byla původní vysoutěžená 
cena. Práce se navíc prodloužily o zhruba 
dva měsíce. Podle stavebně-technického 
dozoru Miroslava Polereckého totiž dělníci 
nemohli využít původní základy a další zvý-
šení ceny si vyžádala stavba kanalizace ve 
skalnatém terénu. Hvězdárna je otevřená 
vždy od čtvrtka do neděle, od října pak  od 
pátku do neděle. ■



Vánoční čas ukazuje práci dětí a krušnohorská řemesla
Šikovné ruce krušnohorských řemeslníků, pro které jsou tradiční výrobky stále zdrojem obživy, mohou naší zákazníci obdivovat v prvním patře našeho 
centra. Partnerský spolek Litvínov spolu s Destinační agenturou Krušné hory tu připravily expozici Živá krušnohorská řemesla, která se otevřela na konci 
listopadu.

V prostorách obchodní jednotky si mo-
hou návštěvníci nově prohlédnout výrobky 
krušnohorských řemeslníků z české i německé 
strany Krušných hor a podhůří. K vidění jsou 
například originální šperky s granáty těženými 
v podhůří Krušných hor, dřevěné figurky truh-
lářů z Olbernhau, paličkovaná krajka krušno-

horských paličkářek, keramika i šité hračky  
a mnoho dalších výrobků.

 „Výstava je součástí letošních vánoc  
v našem centru a nádherné výrobky oboha-
tily vánoční výzdobu našeho centra. Největší 
zájem několik dní po otevření pozorujeme  
o zhlédnutí unikátního ze dřeva vyřezáva-

ného betlému, který má své místo původně  
v německém horském městečku v Olbern-
hau. Jsme nesmírně rádi, že se nám podařilo 
právě do Teplic přivézt tento dřevěný unikát, 
který je navíc osvětlený, aby se i ti nejmenší 
podívali na ruční práci a co vše se dalo ze 
dřeva v minulosti vytvořit,“ prozrazuje za NC 
Fontána Teplice Karel Schön. 

Partnerský spolek Litvínov kromě výstavy 
připravil i další zajímavost. „Kromě výstavy 
tradičních řemeslných výrobků byl vyhoto-
ven také katalog řemeslníků, jejichž výrobky 
si mohou lidé objednat a koupit. Součástí 
projektu je také řada řemeslných trhů, kde 
své výrobky řemeslníci předvedou ‚naživo‘. 
Celý projekt finančně podpořil Ústecký kraj,“ 
prozradila ředitelka Partnerského spolku Litví-
nov Marie Svačinová. 

Katalog řemesel je ve dvojjazyčné ver-
zi pro německé i české zákazníky. „Chce-
me tím nejen představit řemesla, která jsou  
v Krušných horách a podhůří stále ještě živá, 
ale také pomoci řemeslníkům s jejich prezen-
tací. Tak, aby se o jejich práci lidé dozvěděli 
víc,“ dodala Marie Svačinová. Projekt zaujal 
také radní Ústeckého kraje, a tak ho podpo-
řili z Fondu Ústeckého kraje. 

Součástí výstavy jsou i osvětlené svítící 
domečky z Krušných hor. „I tyto nádherné 
výrobky jsme dokázali přivézt do Teplic díky 
Partnerskému spolku Litvínov a paní Libuši No-
votné Pokorné. Jedná se o celkem tři svítící 
exponáty, které mají jinak svůj domov také 
v německém městě Olbernhau,“ informuje 
Karel Schön.

Vernisáž výstavy, kterou budete moci 
vidět až do 6. ledna 2019, proběhla 21. lis-
topadu a k vidění nebyly pouze předměty  
z Krušných hor. „Velice rád bych poděkoval 
zejména Mateřské škole Jeníkov, která se  
z větší části postarala o výzdobu celé vá-
noční expozice. S Mateřskou školou spolu-
pracujeme už několik let a jsme moc rádi, že 
jsme letošní rok takto krásně zakončili. Uvidíte 
zde práce dětí, nechybí ozdobené vánoční 
stromečky, krásně namalované dekorace  
a další. Pro zlobivější děti nechybí peklo, ale  
i ručně tvořené betlémy a další vánoční 
věci,“ dodává Karel Schön. ■
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